
Bestyrelsesmøde d. 06.12.2017

Tilstede: Jens Petersen, John Petersen, Lili Clausen, Lennart Kristiansen, Bent Rasmussen, Søren 
Hansen, og Tommy Krastrup.

Bestyrelsen drøftede et ønske fra nogle medlemmer, om muligheden for at brevstemme eller 
stemme med en fuldmagt på generalforsamlingen. Der var ikke helt enighed om værdien eller 
riskoen ved dette. Jura omkring dette bliver undersøgt nærmere.

Formanden orienterede kort om det kommende fjernvarmeprojekt i vores område. Da det kan have 
en vis indflydelse på asfaltbelægningen på vores veje, blev man enige om, at afvente Kommunens 
videre aktion.

Der har været klager fra nogle af vores medlemmer over forkert brug af brændeovne. Flere steder 
har det givet store røggener for vores naboer. Grundejerforeningen har rundsendt en opfordring til 
medlemmerne, om at undgå disse gener.

Kommunen har varslet vedtægtsændringer, således at det igen skulle være lovligt, at parkere med et
hjulsæt på fortove i kommunen. Vi er blevet opfordret til, at være medunderskriver på en 
protestskrivelse til Kommunen. Denne opfordring kom fra nogle andre grundejerforeninger.
Vi har dog ikke underskrevet denne protest, da vi mener, at med de smalle veje vi har, ville det være
en fordel hvis en sådan parkering var tilladt.

Bestyrelsen har modtaget et par skriftlige og et par mundtlige beklagelser over vores gadelys.
Disse klager blev drøftet af bestyrelsen. I bestyrelsen er der enighed om, at lamperne har leveret det 
lys som vi var blevet stillet i udsigt. Problemet lige nu er selvfølgelig den manglende sol. 
Vi vil jo gerne gøre så mange af vores medlemmer som muligt tilfredse, så derfor var der enighed 
om, at arbejde med en plan B, som måske kunne afhjælpe det manglende lys. Vi forsøger, at have 
noget klar til den kommende generalforsamling.

Bent orienterede os om status på vor kassebeholdning og udgifter i perioden siden 
01. april 2017.

Mødet afsluttedes med et stykke smørrebrød.

Tommy Krastrup
Sekretær og referent


